
Aanvullende informatie inzake kopgroep Valkenburg-Oost : 
(behorend bij verslag FD 14 maart 2023) 

Voor de gebiedsontwikkeling Valkenburg-Oost wordt een uitvoeringsprogramma opgesteld. 
Hiervoor wordt de samenwerking gezocht met belanghebbenden in het gebied, waaronder onze 
inwoners. Daarom is er een kopgroep samengesteld van inwoners uit Valkenburg-Oost.  
Deze groep bestaat uit 9 inwoners die actief willen meedenken bij het opstellen van de plannen. Bij 
de selectie is gelet op een goede diversiteit van de groep (o.a. achtergrond, leeftijd, geslacht, 
woonadres). 
Wat goed is om te weten, is dat deze kopgroep een experiment is specifiek voor Valkenburg-Oost. 
Per gebiedsontwikkeling zal moeten worden gekeken wat de juiste aanpak voor participatie is: dit is 
maatwerk. Uiteraard worden later in het proces de plannen ook gedeeld met de rest van de 
inwoners. 

De kopgroep Valkenburg-Oost bestaat uit de volgende leden: 
Frans Jansen, Brent Huisman, Per Goumans, Thom van Lierop, Peter Meessen, Ria Odekerken, Henry 
Pisters, Jolanda Rikers en Sjoerd Jansen. 

De kopgroep wordt begeleid door Remy Kroese & Marlies Vermeulen van Dear Hunter.

Er is dit jaar gestart met 10 deelnemers, maar vanwege privé omstandigheden is 1 deelnemer 
gestopt. Van de kopgroep leden is er toestemming gekregen om hun namen te mogen delen (met 
oog op transparantie).  
In mei zal er in de Mazjerang een artikel staan waarin de namen ook worden gedeeld met de 
inwoners.

Met de kopgroep leden zijn een aantal afspraken gemaakt. Zo worden zij ambassadeurs voor Oost, 
maar kunnen zij niet aangesproken worden op de keuzes die gemaakt worden. Zij hebben een 
adviserende rol, maar daar zij één van de stakeholders in het proces zijn, wordt hun advies niet per 
definitie altijd overgenomen. 
Hier wordt een goede integrale afweging in gemaakt. Ook is er met de leden afgesproken dat er in 
de kopgroep geen politieke standpunten worden ingenomen of politieke voorkeuren worden geuit. 
Contact met pers of politiek gaat niet rechtstreeks met de kopgroep leden maar via de gemeente.
Als raadsleden vragen en/of opmerkingen hebben voor de kopgroep, kunnen deze uiteraard gesteld 
worden via de griffie. 


